
Протокол  

конференції   працівників,  батьків  та  громадськості від 22.05.2025  року 

 Малинського ліцею  №5  Малинської міської ради 

   

Присутні: 97 чоловік: з них:  працівників  школи  - 24; 

                                        батьків  -  53; 

                                        представників учнівського самоврядування – 18; 

                                        представників  громадськості  -   2. 

 

Порядок  денний: 

1. Вибори голови конференції,  секретаря,  лічильної комісії. 

2. Щорічний  звіт   керівника  навчального  закладу. 

3. Обговорення. 

4. Голосування. 

 

СЛУХАЛИ: 

АМЕРХАНЯН Світлану,  директора  ліцею, яка запропонувала  обрати головою конференції  

ПАРШАКОВУ Альону, вчителя інформатики,  секретаря  зборів  Станкевич Валентину, 

учителя української мови та літератури та  лічильну  комісію  у складі: ВАСЯНОВИЧ  

Наталії, вчителя математики та  МАРТИНЕНКО Вікторії, секретаря ліцею. 

ГОЛОСУВАННЯ відкрите:  за – 97 чол., проти – 0, утримались – 0. 

 

УХВАЛИЛИ: 

    Обрати головою конференції  ПАРШАКОВУ Альону, вчителя інформатики,  секретаря  

зборів  Станкевич Валентину, учителя української мови та літератури та  лічильну  комісію  

у складі: ВАСЯНОВИЧ  Наталії, вчителя математики та  МАРТИНЕНКО Вікторії, секретаря 

ліцею. 

 

СЛУХАЛИ: 

1.  ПАРШАКОВУ  Альону, голову  зборів,  яка  зачитала  Положення про  проведення звіту 

директора.  Було  вирішено оцінити  роботу  директора  таємним  голосуванням. 

 

СЛУХАЛИ: 

По  другому  питанню  виступила 

АМЕРХАНЯН  Світлана, директор  школи,  яка  зачитала  звіт  про  виконану роботу  

протягом  2024-2025 н.р.,  відмітивши  позитивні  та негативні  моменти  (доповідь  

додається).  

 

По  третьому  питанню 

 

ВИСТУПИЛИ: 
 

ЛУЦЕНКО Ольга,  заступник директора з НВР,  яка  проаналізувала  організацію  науково-

методичної роботи у  закладі освіти, атестацію  та  курсову  перепідготовку  педагогічних 

працівників,   роботу  з  обдарованими та здібними дітьми,   Зауважила,  що  під  час  проведення    

САМООЦІНЮВАННЯ  освітніх та управлінських процесів за результатами роботи закладу освіти у 

2024-2025 році . як висновок можна визначити : 

• За напрямом  «Освітнє середовище»  - достатній ІІ рівень - 3,53 балів 

• За напрямом «Система оцінювання  здобувачів  освіти»  - високий І рівень – 3,61 балів 

• За напрямом «Педагогічна діяльність працівників»  - високий І рівень  - 3,84 балів 

• За напрямом «Управлінські процеси» - високий І  рівень  - 3,73 балів 

• Загальний  рівень роботи закладу  освіти  -  високий  І рівень – 3,68 балів. 

Запропонувала  оцінити роботу директора як «задовільно». 

 



НЕЧИПОРЕНКО  Наталія, заступник директора  з ВР, проаналізувала  організацію  виховної 

роботи  у  школі. Запропонувала  оцінити роботу директора як «задовільно». 

 

ГРИЩЕНКО Тетяна, практичний психолог, яка ознайомила присутніх з роботою психологічної 

служби ліцею у 2024-2025 н. р. Запропонувала  оцінити роботу директора як «задовільно». 

 

СУХОВЕРСЬКА Юлія, голова учнівського самоврядування, яка проінформувала присутніх про 

заходи, проведені учнями ліцею. Запропонувала  оцінити роботу директора як «задовільно». 

 

3.  По  четвертому    питанню   проведено   процедуру таємного   голосування.  Лічильна  

комісія  роздала  бюлетені для  таємного  голосування.   

       За  результатами  таємного  голосування:   

- визнати  роботу  директора  школи Амерханян  С.В. - «задовільною» - 82, 

«незадовільною» - 4.   

 

УХВАЛИЛИ:   

1. Роботу  директора  школи АМЕРХАНЯН  Світлани  оцінити  на  «задовільно». 

 

 

 

Голова  конференції                                                                Альона ПАРШАКОВА 

 

 

Секретар                                                                                   Валентина СТАНКЕВИЧ 

 
 

 

 


